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VERSLAG VERGADERING RAADSCOMMISSIE WERK EN INKOMEN 
 
WI: 10/07 
Datum: 13 oktober 2010 
Plaats: Nieuwe raadzaal 
Tijd: 16.30 – 17.50 uur 
 
Aanwezig: dhr. H.J.M. Akkermans (voorzitter) mw. C.E. Bloemhoff (PvdA), mw. M. Dekker (PvdA), 
dhr. J.P. Loopstra (PvdA), dhr. J.M. van Keulen (VVD), dhr. A. Rutte (VVD), mw. A. Postma 
(GroenLinks), mw. L.I. van der Vegt (GroenLinks), mw. A.M.J. Riemersma (Stadspartij), dhr. A.J. 
Bolhuis (Stadspartij), mw. L.R. van Gijlswijk (SP), dhr. J.P. Dijk (SP), mw. G.E.J. van der Meulen 
(D66), mw. A. Kuik (CDA), dhr. M. Verhoef (ChristenUnie), dhr. J. van Rooij (Student & Stad), mw. 
R.M. Grijpstra (PvdD). 
Namens de griffie: mw. F. Hijlkema (commissiegriffier). 
Wethouder: mw. E. Pastoor, dhr. T. Schroor, mw. J. A. Visscher. 
Afwezig m.k.: dhr. J. Luhoff (D66). 
Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland). 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
A.1. Mededelingen 
De voorzitter: 

• Dhr. Luhoff is afwezig. De wethouders Schroor en Visscher verlaten de vergadering na de 
rondvraag. 

• De heren Van Rooij en Dijk worden welkom geheten, zij nemen voor het eerst deel aan het 
overleg in deze commissie. 

• De bijeenkomst Structuurontwikkeling SOZAWE is 25 november 2010. 
Wethouder Schroor: 

• De aandeelhoudersvergadering Airport Eelde heeft ingestemd met de gunning voor de 
baanverlenging. De prijs is 30% lager dan het plafondbedrag. Enkele procedures lopen nog. 
De baanverlenging kan naar verwachting in 2011 worden gerealiseerd. 

 
A.2.  Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
A.3.  Langetermijnagenda en lijst moties en toezeggingen 
Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• Reguliere uitstroom naar arbeid: vorige maand heeft de SP gevraagd hoe duurzaam dit is. 
• Vragen CU en SP over veranderingen binnen de Sociale Dienst, januari 2010, zijn nog niet 

beantwoord. 
• Maandelijkse inkomensverklaring: brief is ontvangen, graag agenderen voor november. 

Hetzelfde verzoek voor de pilot Loondispensatie. 
• Hoe staat het met de toezegging Re-integratiemonitor? 

Wethouder Pastoor: 
• Vragen CU en SP over de Sociale Dienst: de wethouder komt erop terug. 
• Pilot Loondispensatie: de brief van 5 oktober 2010 is helder. 
• Re-integratiemonitor: het wordt uitgezocht en komt naar de raad. 

Mw. Dekker (PvdA): 
• Ondernemersfonds: het staat nu niet op de agenda. Kan het in november wel? 
• De vertrouwelijke mededeling van de vorige keer kwam kort daarna in de krant. Hoe kan dat? 

Wethouder Schroor: 
• Vertrouwelijke mededeling: op dat moment was de vertrouwelijkheid terecht. 
• Ondernemersfonds: binnenkort tweede afrondend gesprek met de ondernemersorganisaties. 

Wethouder verwacht positieve uitkomst, punt kan voor november worden geagendeerd. In het 
vertrouwelijke deel was wethouder duidelijk over niet agenderen in oktober. 

Mw. Postma (GL): 
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• Het actieplan Kinderen en Armoede ontbreekt op LTA. 
Dhr. Van Rooij (S&S): 

• De toezegging over Stichting Goa ontbreekt op de lijst toezeggingen. 
Wethouder Pastoor: 

• Brengt het punt in op de eerstvolgende bestuursvergadering van de stichting. 
Wethouder Schroor: 

• Zal per brief ingaan op de motie Bruisende binnenstad. 
Met inachtneming van het bovenstaande is de LTA gewijzigd vastgesteld. 
 
A.4.  Conformstukken 
1. Raadsvoorstel: Exploitatiebegroting revitalisering bedrijventerreinen Winschoterdiep en 
Eemskanaal-Zuidoost 
Het voorstel gaat als conformstuk naar de raad van 20 oktober 2010. 
 
A.5.  Rondvraag 
Mw. Kuik (CDA): 

• Het Confucius Instituut: levert het werk op en welke rol gaat de gemeente spelen? 
Mw. Riemersma (Stadspartij): 

• Cliëntenraad Sociale Dienst: is de wethouder op de hoogte van de moeilijke situatie daar? 
• De or van de stichting Weerwerk is niet gevraagd te adviseren over regels detachering. Kan de 

wethouder dit onderzoeken en ervoor zorgen dat alsnog advies wordt gevraagd aan de or? 
Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• Sluit aan bij tweede vraag van mw. Riemersma: hoe verhoudt werk van de or zich tot een 
besluit dat is genomen door de raad? Dit om misverstanden te voorkomen. 

Wethouder Pastoor: 
• Confucius Instituut: het is niet te zeggen of het instituut werkgelegenheid oplevert. De 

Chinese gemeenschap wordt betrokken, mogelijk levert dat werk op. 
• Cliëntenraad Sociale Dienst: de wethouder weet van de wat problematische verhoudingen. De 

directeur is door de wethouder gevraagd samen met de cliëntenraad een oplossing te zoeken. 
De wethouder laat weten of het probleem is opgelost. 

• Or stichting Weerwerk: de wethouder heeft onderzoek laten doen of de or is gepasseerd. Het 
blijkt dat de aanpassing van de beleidsregels WIJ/Wwb een technische zaak is. Daar is dus 
geen advies van de or nodig. 

• De vraag van mw. Van Gijlswijk: de wethouder komt er op een later moment op terug. 
 
B.1.  Collegebrief d.d. 15 september 2010: Kadernota Inzet participatiebudget 2012-2014 
Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• Prima dat het college kiest voor zorgvuldigheid, maar het duurt te lang. Kan de raad in het 
vervolg eerder worden geïnformeerd, bijvoorbeeld in maart 2011? 

Mw. Postma (GL): 
• Eens met voorstel. Kans op maatschappelijke banen wordt vergroot. Eens met verzoek SP om 

tussentijds te worden geïnformeerd. 
Mw. Kuik (CDA): 

• Eens met SP dat eerder informatie moet worden verstrekt. 
Mw. Riemersma (Stadspartij): 

• Eens met de SP om vroegtijdig informatie te verschaffen. 
• Brief aan mensen met gesubsidieerde arbeid was niet helder. 
• Wat zijn de plannen voor 2011? 

Mw. Van der Meulen (D66): 
• Eens met de Stadspartij.  
• Graag maandelijks informeren van de raad vanaf januari 2011. 

Dhr. Rutte (VVD): 
• Wat indien de afspraken doorlopen in 2011 en de financiële situatie wordt anders: zijn de 

gelden er nog in 2011? 
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Dhr. Van Rooij (S&S): 
• Inzetten op de kansrijke groep is prima. Persoonlijke begeleiding naar werk zou goed zijn. 
• Wat zijn de gevolgen voor de instellingen? Moeten gemeenten een rol blijven vervullen? 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 
• Eens met de SP om in maart 2011 informatie te ontvangen. 
• Over de brief: het informeren van mensen moet plaatsvinden. 

Mw. Grijpstra (PvdD): 
• Eens met eerder informeren. Maandelijks is overbodig, maart is prima. 

Wethouder Pastoor: 
• Goed dat de raad zich dit onderwerp zo aantrekt. 
• Het verzoek om voortijdig informatie te verstrekken: in januari maar in ieder geval in februari 

komt er informatie naar de raad. 
• Raadt af om maandelijks verslag te moeten uitbrengen over het overleg. 
• De opmerking van mw. Riemersma over de brief: deze route is gekozen opdat iedereen zijn 

zegje kan doen. Deze manier van werken is goed. 
• Er zijn contracten afgesloten om de plekken tot en met 2011 in stand te houden. Het geld dat 

nodig is, komt beschikbaar. De wethouder komt terug op de financiële consequenties. 
• Het persoonlijk begeleiden van mensen naar werk zou mooi zijn. 

 
B.2.  Collegebrief d.d. 16 september 2010: Tussenrapportage inzet incidentele middelen 
Armoedebestrijding bij kinderen 
Dhr. Dijk (SP): 

• Blij met de tussenrapportage. 
• Het mentorenproject: nu ook Vinkhuizen en Wijert. Zijn kinderen in andere wijken 

uitgesloten? 
• Pc-regeling: de verwachting van duizend deelnemers is niet uitgekomen. Was de regeling 

onvoldoende bekend? 
• Jeugdsportfonds en stichting Leergeld: men heeft te weinig sponsoren gevonden. Kan de 

gemeente steun verlenen? 
Dhr. Rutte (VVD): 

• Blij met rapportage, echter de doelstellingen ontbreken. De behaalde aantallen zijn niet te 
toetsen. Het pc-project heeft wel een doelstelling, maar die wordt niet gehaald. Daarvan kan 
worden geleerd. 

• Pc-project: budget van 2 miljoen euro is te hoog. Waarom een andere manier van 
gegevensoverlegging? 

• Prima dat het garantiefonds wordt aangevuld. 
Mw. Bloemhoff (PvdA): 

• Armoede in breder perspectief bezien: hoe armoede bestrijden, vooral onder kinderen. Het 
geld moet worden opgemaakt. Gaat het geld naar de juiste dingen? 

• Ook werknemers met lage inkomens zijn steeds vaker arm. Kijk naar die groep. 
• De brief spreekt over een actieplan: wat wordt bedoeld? 

Mw. Riemersma (Stadspartij): 
• Eens met de PvdA over de nieuwe armen. Echter, er is onderbenutting van de regelingen. Dus 

de regelingen moeten toegankelijker worden. 
Dhr. Verhoef (CU): 

• Een goede tussenrapportage, de onderdelen komen goed op gang. 
• Eens met de VVD over Jeugdsportfonds: was dit het verwachte aantal aanvragen? Ziet de 

wethouder kans meer sponsoren te vinden? 
• Onderzoek integrale inspectie: CU is benieuwd naar de uitkomsten. 
• Wat gebeurt er na 2011 met deze trajecten? 

Mw. Van der Meulen (D66): 
• Goede rapportage. Eens met de VVD, de doelen kunnen scherper. 
• In veel gemeenten bestaat een jeugdcultuurfonds: wat vindt de wethouder hiervan? 
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Dhr. Bolhuis (Stadspartij): 
• Goede tussenrapportage. Eens met VVD over scherpere doelen. 
• Prima dat kinderen op een laagdrempelige manier kunnen meedoen. 
• Over de percentages: waarom alleen bij sport een hoog deelnamepercentage? 

Mw. Postma (GL): 
• Goede rapportage, blij met de resultaten Meer vergelijkingsmateriaal is nodig, doelen hoeven 

niet anders. 
• Eens om meer geld richting Sportfonds en stichting Leergeld te krijgen. 
• Richting dhr. Rutte, over het pc-project: het anders organiseren van het bewijs van 

inschrijving is gedaan na een verzoek van GL. Dit was bedoeld om scholen te ontlasten. Het 
gaat om dezelfde gegevens. 

Mw. Grijpstra (PvdD): 
• Blij met deze regelingen. 
• Zijn er mogelijkheden om kinderen meer met dieren en natuur in aanraking te brengen? 
• Onderzoek naar participatie: kan dit uit de reguliere rapportages worden gehaald? 
• Eens met de SP: hoe kan het dat minder gebruik wordt gemaakt van de pc-regeling? 

Dhr. Van Rooij (S&S): 
• Er worden meer kinderen bereikt via deze regelingen. 
• Eens met GL en de cliëntenraad over de cijfers. Kan dit in het actieplan? 
• Stadjerspas: een uitje in de buurt is beter dan naar De Efteling. 
• Pc-regeling: een pc is niet meer zo duur als twee jaar geleden. 

Mw. Kuik (CDA): 
• Eens met de VVD wat betreft heldere doelstellingen. 
• Eens met S&S: zoek bestemmingen in het noorden. 

Wethouder Pastoor: 
• Stadjerspas: de gemeente moet zich niet bemoeien met de inhoud van het aanbod voor 

kinderen. Laat het aan de deskundigen over. 
• Dieren en natuur: dit kan niet met de Stadjerspas, maar er is wel een aanbod op het gebied van 

natuur- en duurzaamheidseducatie. 
• Aanschafprijs pc’s: de regeling is ooit door de raad vastgesteld, nu niet tussentijds wijzigen. 
• Verwacht aantal aanvragen bij Sportfonds en stichting Leergeld: erg moeilijk te voorspellen. 
• De gemeente wijst organisaties op het verkrijgen van sponsorgelden. 
• Aantallen deelnemers bij Sportfonds en stichting Leergeld: was nauwelijks te voorspellen. 
• Doelstellingen: als kwantitatieve doelen worden gesteld en worden gehaald wil dat niet 

zeggen dat het probleem is opgelost. Dat geldt zeker voor het armoedeprobleem. De 
wethouder verwijst naar een rapport van vijf ministeries over armoede onder kinderen in 
Groningen. Het rapport wordt naar de raad gestuurd. 

• De wethouder is daarom voor één integrale aanpak van het armoedeprobleem onder kinderen. 
Dat wordt het hoofdonderwerp van het actieplan, gericht op de periode na 2011. 

• Mentoren in de wijken: het was moeilijk om vrijwilligers te vinden. Het is toegestaan dat 
kinderen in andere wijken gebruikmaken van een mentor. 

• Onderbenutting gelden en het toegankelijker maken van regelingen: brieven van gemeenten 
worden leesbaarder gemaakt. Dit in verband met laaggeletterdheid. 

• Het idee voor een jeugdcultuurfonds wordt meegenomen in het actieplan. 
• Goedkopere pc’s: de wethouder zoekt uit of de bijdrage omlaag kan en komt erop terug. 

 
C.1.  Ingekomen stukken en stukken ter kennisname 
Geen opmerkingen. 
 
C.2.  Vaststelling verslag vergadering d.d. 15 september 2010 en verslag vertrouwelijke 
vergadering d.d. 15 september 2010 
Dhr. Van Keulen (VVD): 

• Kan de vertrouwelijkheid van het onderwerp worden afgehaald? 
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De voorzitter: 
• Onder het voorbehoud dat het college akkoord gaat, kan de vertrouwelijkheid eraf. De 

voorzitter overlegt dit met het college en laat de uitkomst aan de commissie weten. 
Beide verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 17.50 uur. 
 
Toezeggingen:  
 
Wethouder Pastoor: 
Bij agendapunt A.3. LTA en lijst moties en toezeggingen 
• De wethouder zal de video-uitzending over wijkgericht werken terugkijken en dan terug 

komen op de vraag van SP en CU 
• De wethouder zal terugkomen op de vraag over de in de vorige vergadering gedane 

toezegging met betrekking tot de re-integratiemonitor (hoe duurzaam is de uitstroom naar 
regulier werk). 

• De toezegging van de wethouder in de vorige vergadering dat zij gaat proberen een 
jongere in het bestuur van de GOA te krijgen zal alsnog aan de lijst moties en 
toezeggingen worden geplaatst. 

Bij agendapunt A.5. Rondvraag 
• De wethouder zegt toe te zijner tijd een mededeling te doen over “Hoe het zich verhoudt 

dat de gemeente een besluit neemt over beleidsregels Weerwerk en dat Weerwerk ook een 
OR heeft met bepaalde bevoegdheden” 

• De wethouder zegt toe t.z.t. mededeling te willen doen over het feit of de problemen bij de 
cliëntenraad worden opgelost  

Bij agendapunt B.1. Collegebrief d.d. 15 september 2010: Kadernota inzet participatiebudget 
2012-2014: 
• De wethouder zegt toe in januari/februari met een tussenstand te komen   
• De wethouder zegt toe in een volgende vergadering terug te komen op de eventuele 

financiële consequenties 
Bij agendapunt B.2 Collegebrief d.d. 16 september 2010: Tussenrapportage inzet incidentele 
middelen Armoedebestrijding bij kinderen 
• De wethouder zegt toe te bekijken wat de mogelijkheden zijn om een jeugdcultuurfonds 

mee te nemen in het actieplan 
• De wethouder zegt toe uit te zoeken hoe het zit met de PC-regeling (PC’s zijn inmiddels 

goedkoper geworden; hoe zit het met de aanbesteding)  
• De wethouder zegt toe dat het onderzoek naar kinderen in armoede binnenkort aan de raad 

wordt verzonden.  
 

Wethouder Schroor:  
Bij agendapunt A.3. LTA en lijst moties en toezeggingen 
• De wethouder zegt toe de commissie in een brief te informeren over de motie bruisende 

binnenstad  
 
Wethouder Visscher:  
Geen toezeggingen 
 


